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   PROTOKÓŁ Nr LXII/62/2023 

                 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów 

          w dniu 07.12.2023r. 

 

 

Naradę prowadził Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów p. Zenon Pedrycz. 

Obecni byli członkowie Komisji Budżetu i Finansów według załączonej listy obecności, Wójt 

Gminy – T. Lato, Sekretarz Gminy – Z. Zagdański, Skarbnik Gminy –  R. Szechnicki,  

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Zatwierdzenie protokołu Nr LXI/61/2023 z poprzedniej Komisji. 

5. Projekty uchwał w sprawie: 

a. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2024 - 2031. 

b. uchwalenia budżetu Gminy Masłów na 2024 rok. 

6. Sprawy inne. 

7. Zakończenie obrad. 

 

Ad.1 Otwarcie posiedzenia.  

Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą Nr XXV/282/2020 

Rady Gminy Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dz. Urz. Woj. Świętokrzyskiego poz. 

3838) w dniu 07 grudnia  2023 r. o godzinie 13:30 w trybie stacjonarnym odbyło się wspólne 

posiedzenie: 

- Komisji Budżetu i Finansów, 

- Komisji ds. Inwestycji, 

- Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa, 

-  Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy, 

- Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego, 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył  Przewodniczący Komisji Budżetu i 

Finansów 
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Ad.2 Stwierdzenie quorum. 

W dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 4 z 6 osobowego składu Komisji, co jest 

podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Ad.3 Przyjęcie porządku obrad. 

 Nie zgłoszono uwag w tym punkcie 

  

GŁOSOWANIE 

Za-4; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 2 

Głosowanie imienne: 

Za (4) 

Ryszard Filipowicz, Andrzej Pedrycz, Tomasz Ksel, Zenon, Adam Pedrycz,  

Nieobecni (2) 

Piotr Zegadło, Ryszard Szymczuch, 

 

Ad.4 Zatwierdzenie protokołu  Nr LXI/60/2023 z poprzedniej Komisji.  

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów, poinformował, że nie wpłynął 

żaden wniosek w sprawie treści zawartych w protokole. 

 

GŁOSOWANIE 

Za-3; przeciw- 0; wstrzymujących się- 1; brak głosu – 0; nieobecni – 2 

Głosowanie imienne: 

Za (3) 

Ryszard Filipowicz, Andrzej Pedrycz,  Zenon, Adam Pedrycz,  

Wstrzymujących się (1) 

Tomasz Ksel, 

Nieobecni (2) 

Piotr Zegadło, Ryszard Szymczuch, 

Komisja zatwierdziła Protokół nr LXI/61/2023 z poprzedniego posiedzenia Komisji 

Budżetu i Finansów. 

 

Ad.5a Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na 

lata 2024 - 2031. 

 Na wstępie Wójt poinformował, że zakres Wieloletniej Prognozy Finansowej tj. do 
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2029 roku  wynika z zaciągniętych zobowiązań – jest to okres spłaty kredytów, oraz 

planowane wydatki na bieżące utrzymanie samorządu do 2031 roku 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy.  Szczegółowo omówił każdy z punktów 

składowych projektu uchwały dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 – 

2031. 

Poinformował, że Wieloletnia Prognoza Finansowa została sporządzona zgodnie z art. 

226-232 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych. Uchwała w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2031 obejmuje okres na jaki gmina 

Masłów ma zawarte umowy  i planowane w związku z tym wydatki na przedsięwzięcia oraz 

spłaty wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytów, pożyczek oraz ewentualnego 

zwiększenia kwoty długu wynikającego z deficytu budżetu na rok 2024. , 

Skarbnik wymienił również upoważnienia zawarte w uchwale tj. upoważnienie dla 

Wójta do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym i w 

latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki i z których 

wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy, obejmują wszystkie pozostałe 

zobowiązania przekraczające rok budżetowy, nie ujęte w wykazie przedsięwzięć, między 

innymi takie jak: zobowiązania wynikające z umowy o pracę, dzierżawy i najmu 

nieruchomości na potrzeby działalności statutowej, ubezpieczenia, usług pocztowych,  

licencji na programy komputerowe, prenumeraty, usług telefonicznych  

i informatycznych, Internetu, dostawy wody, energii, gazu, usług komunalnych, dzierżawy 

urządzeń drukujących i kserujących, przeglądów i konserwacji sprzętu oraz budynków, 

zimowego utrzymania dróg, oświetlenia ulicznego, odbioru odpadów komunalnych od 

mieszkańców Gminy. Zadania te wykonywane są w sposób ciągły i dotyczą ciągłości 

funkcjonowania jednostek, którymi są Gmina i jej jednostki organizacyjne. 

 

Radna M. Kozubek zapytała o zadanie dotyczące udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

kieleckiego na zadanie "Budowa przejścia dla pieszych w ciągu drogi powiatowej nr 1303T  

w msc. Masłów Pierwszy", której to ulicy dotyczy. 

Wójt T. Lato wyjaśnił dotyczy to budowy przejścia na ul. Jana Pawła II obok Ośrodka 

Zdrowia oraz krótko omówił planowane do wykonania prace. 

Skarbnik poinformował, że nazwa zadania musi być spójna z nazwą, którą Powiat ma 

wpisaną w swoim budżecie. 
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Radna M. Kozubek zapytała również o zadanie dotyczące budowy tężni solankowej w 

miejscowości Ciekoty. 

Wójt T. Lato wyjaśnił, że jest to zadanie realizowane w ramach Funduszu Sołeckiego oraz 

omówił jak będzie wyglądała realizacja tego zadania. 

 

Radny R. Filipowicz zapytał o remont chodnika przy ulicy Barczańskiej, który został zawarty 

we wniosku złożonym do projektu budżetu na 2024 rok.       

Wójt udzielił odpowiedzi, że takich wniosków zostało złożono sporo i  znaczna część z nich 

wpisuje się w zadania bieżące, na które zaplanowano środki na 2024 rok. 

Poruszony został również temat budowy drogi do świetlicy samorządowej w Dąbrowie. 

Wójt wymienił realizowane oraz planowane do realizacji zadania inwestycyjne na terenie 

sołectwa Dąbrowa. 

 

Radny M. Fąfara poruszył temat budowy przejścia dla pieszych na ulicy Łysogórskiej w 

Mąchocicach Kapitulnych oraz budowę oświetlenia na ul. Św. Floriana. 

Wójt T. Lato udzielił odpowiedzi, że oświetlenie na ul. Św. Floriana jest w pakiecie, na który 

w dniu dzisiejszym podpisaliśmy umowę w Związku Gmin Gór Świętokrzyskich. Mamy 

przeznaczone na wkład własny kwotę 30.000zł. Jeżeli tylko pogoda pozwoli planowane jest 

rozpoczęcie realizacji inwestycji już w styczniu. 

Jeśli chodzi o budowę przejścia dla pieszych na ul. Łysogórskiej to jedyna forma na jaką 

przystał Starosta Kielecki to realizacja zadania e środków własnych i ewentualnie rozliczenie 

tego w jakimś innym pakiecie. Umówiliśmy się ze starostą, że takie porozumienie zostanie 

spisane i zabezpieczone zostaną środki w naszym budżecie w miesiącu styczniu, lutym. 

 

Radny Z. Pedrycz zapytał o budowę świetlicy i żłobka w Masłowie Drugim jaki jest zamysł 

tej inwestycji. 

Wójt T. Lato udzielił odpowiedzi na to pytanie przedstawiając plan realizacji tej inwestycji 

skupiając się na zdaniach planowanych na 2024 rok tj. została zgłoszona prośba żeby do 

końca marca został ogłoszony przetarg, zadanie to będzie realizowane w trybie „zaprojektuj i 

wybuduj”, z pewnością przygotowanie takiego projektu zajmie jakieś 4 -5 miesięcy. 

Chciałbym żeby okres od czerwca 2024 r. do września 2025 roku był okresem, w którym ten 

budynek powstanie. 
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GŁOSOWANIE 

Za-3; przeciw- 0; wstrzymujących się- 1; brak głosu – 0; nieobecni – 2 

Głosowanie imienne: 

Za (3) 

Ryszard Filipowicz, Andrzej Pedrycz,  Zenon, Adam Pedrycz,  

Wstrzymujących się (1) 

Tomasz Ksel, 

Nieobecni (2) 

Piotr Zegadło, Ryszard Szymczuch, 

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 

Ad.5b  Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Masłów na 2024 rok. 

 Na wstępie Wójt Gminy przedstawił  założenia budżetu na 2024 rok. Poinformował, 

że jest to budżet, który zakłada realne kwoty na bieżące utrzymanie oraz inwestycje, które są 

inwestycjami wieloletnimi. Ten budżet jest budżetem, który zakłada dochody w kwocie 

78.570.342,76zł. Jeśli chodzi o wydatki zaplanowane zostały one w kwocie 81.390.754,51zł. 

Wójt omówił również inwestycje planowane do realizacji w 2024 roku. 

 Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy.  Szczegółowo omówił każdy z punktów 

składowych projektu uchwały  

 

GŁOSOWANIE 

Za-3; przeciw- 0; wstrzymujących się- 1; brak głosu – 0; nieobecni – 2 

Głosowanie imienne: 

Za (3) 

Ryszard Filipowicz, Andrzej Pedrycz,  Zenon, Adam Pedrycz,  

Wstrzymujących się (1) 

Tomasz Ksel, 

Nieobecni (2) 

Piotr Zegadło, Ryszard Szymczuch, 

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 

Ad. 8 Sprawy inne 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 
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Ad.9  Zakończenie obrad. 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący komisji podziękował za udział w komisji i o godz. 

15:14 zamknął obrady. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokółowała:  A. Kmieć 

Podpisał: 

Przewodniczący 

Komisji Budżetu i Finansów 

  /-/Zenon Pedrycz 

 

 

 

 

 

 

 

 


